
Svenska Dobermannklubben 

 

Möte Nr.5 

2021-11-09 

Närvarande: Camilla Rönnqvist, Madelene Dahlgren,  
Eleonor Sjögren, Maria Drangel, Jonas Olsson 

Anmält förhinder: Conny Hallberg, Madlen Steen, Eva Lindeberg 

 

 

 

 
 

5.1 Mötets öppnande  
Ordförande Camilla Rönnqvist hälsade alla välkomna och öppnade mötet 
 

5.2 Dagordning   
Dagordningen fastställdes 
 

5.3 Val av justerare   
Till justerare valdes Maria Drangel  
 

5.4 Föregående protokoll  
Godkändes och lades till handlingarna 
 

5.5 Ekonomisk rapport   
Plusgiro 188954,90:-             Antal medlemmar  267 st 
 

Betalt faktura  
- Paars 8397,60:-  
- Postnord 3430:- 
- Tidningen 4254,25:- 
- Bootcamp Flyg 3039:- 
- Bootcamp Figurant 1 7370:- 
- Bootcamp Figurant 2 10000:- 
 

In till klubben 

- SBK 3430:- 
- SBK 4030:- 
 

5.6 Skrivelser/mail IN / UT  
 

IN  
# Stambokföringsavgift 

# Klubbavräkning SBK 

# SBK Info  
# Årlig rapport av verksamhet  
# Information om beslut rörande Dobermann om oacceptabelt beteende 

 



 

UT  
#  
 

5.7 Utskotten:   

PR / Info 

 Maria Drangel deltog på zoom möte ang SBK:s nya klubbwebb 
 

Hemsidan 

Uppdateras kontinuerligt 
 

# Manusstopp tidningen  
20 November 
 

# Trofén 

Sista dagen att lämna in resultat 15 Januari 
Uppdatering kommer inom kort 
 

Prov / Tävling 

# IGP tävling Sjöhaga 23/10 

# Beslut om tävlingar kommer under “Nya frågor” 

# En fråga har gått ut till alla LO:n ang att arrangera RM 2022 
 

Exteriör 

# Inget att rapportera 
 

Avel /Hälsa 

# Zoom möte med uppfödare 21/10 

# Madelene Dahlgren var på Ras Rus konferensen och handlade mest om MT 2017 

# Madelene Dahlgren var på Rask mötet och där gick de igenom Valberedningen inför 
kongressen. En önskan från flertalet rasklubbar var nya Exteriörprotokoll som är 
rasanpassade.  
 

5.8 AU  
Inget att rapportera 
 

5.9 Rasmästerskap i Lydnad 21/11  
17 stycken anmälda som går av stapeln i Nykvarns Hundhall 
 

5.10 Medlemsmöte 21/11 kl.19.00 via Zoom 

Dagordning ligger på hemsidan samt länk till Zoom mötet 
 

5.11 Nya frågor   
# Besluta om Tävlingar 2022 

Sthlm LO + Sjöhaga IGP prov 

Förslag 2022: 
2/4 Sjöhaga BH/ IGP 



15/5 Sthlm LO B + C tävling 

4/6 Sjöhaga IGPI-III 
6/8 Sjöhaga IGPI-III 
HS Beslutar att godkänna ansökan av dessa tävlingar för 2022 
 

5.12 Övriga frågor 

# IDC 2022 vet vi var det kommer hållas? 

Vi har inte fått svar ännu var IDC kommer att hållas 

# Vad säger IDC om kvalificering för 2022? 

DV har igen ny styrelse för tillfället så svårt att få svar ang detta 
 

5.13 Nästa möte   
Tisdag 7 December kl.19.00 

5.14 Avslutning    

Ordförande Camilla Rönnqvist tackade alla för ett bra möte och avslutade detsamma 


